
 

 

НАЦИОНАЛНА ЗДРАВНООСИГУРИТЕЛНА КАСА 
София 1407, ул. „Кричим” № 1  

 

 

 

 

СТЕНОГРАФСКИ ПРОТОКОЛ 

ОТ ЗАСЕДАНИЕ НА НАДЗОРНИЯ СЪВЕТ НА НЗОК 

01 ДЕКЕМВРИ 2023 ГОДИНА 

 

 

 Днес, 01 декември 2023 г., в сградата на НЗОК, гр. София, ул. 

„Кричим“ № 1, ет. 4 се проведе редовно заседание на Надзорния съвет на 

НЗОК. 

 

Присъстват: 

От Надзорния съвет на НЗОК: доц. Михаил Околийски, проф. Илко 

Гетов, Георги Клисурски, д-р Иван Кокалов, проф. Григор Димитров, 

Тодор Воденичаров, адв. Пламен Таушанов. 

Станимир Михайлов – управител на НЗОК. 

Отсъстват следните членове на Надзорния съвет: Румен Спецов, Теодор 

Василев. 

 

Заседанието започна в 15.05 часа. 

ДОЦ. МИХАИЛ ОКОЛИЙСКИ: Добър ден, колеги. Имаме кворум. 

В тази динамична среда имаме Надзорен съвет. Благодаря за участието. 

Решихме да го проведем, както е планиран, за да може да не бавим важните 

решения, които трябва да вземем. Всички имате дневния ред, колеги. 
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Имаме три точки, в т. разни към този момент има две точки. Който е 

съгласен с този дневен ред, моля да гласува. Всички са „за“. Против и 

въздържали се няма. 

ДНЕВЕН РЕД: 

1. Информация за очакваното изпълнение към 30.11.2023 г. на договорените 

обеми и на здравноосигурителните плащания, съгласно § 18 от 

Националния рамков договор за медицинските дейности за 2023 - 2025 г. 

и § 13 от Националния рамков договор за денталните дейности за 2023 - 

2025 г., и предложен проект за условия и ред по § 1, ал. 2 от Закона за 

бюджета на НЗОК за 2023 г. 

2. Актуализиране на План-график за 2023 г. по Рамков договор № РД-14-

40/29.05.2023 г. (№ ПО-16-2224/29.05.2023 г.), сключен с 

„Информационно обслужване“ АД и извършване на вътрешни 

компенсирани промени в Инвестиционната програма на НЗОК за 2023 г. 

3. Разни. 

ЗА – доц. Михаил Околийски, проф. Илко Гетов, Георги Клисурски, д-р 

Иван Кокалов, проф. Григор Димитров, Тодор Воденичаров, адв. Пламен 

Таушанов. 

ПРОТИВ – няма. 

ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ – няма. 

ДОЦ. МИХАИЛ ОКОЛИЙСКИ: Първа точка от дневния ред е 

Информация за очакваното изпълнение към 30.11.2023 г. на договорените 

обеми и на здравноосигурителните плащания, съгласно § 18 от 

Националния рамков договор за медицинските дейности за 2023 - 2025 г. и 

§ 13 от Националния рамков договор за денталните дейности за 2023 - 2025 

г., и предложен проект за условия и ред по § 1, ал. 2 от Закона за бюджета 
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на НЗОК за 2023 г. Ще помоля г-н Михайлов – управител на Националната 

здравноосигурителна каса да докладва. 

СТАНИМИР МИХАЙЛОВ: Уважаеми г-н Председател, уважаеми 

членове на Надзорния съвет, за изпълнение на § 18 от Националния рамков 

договор за медицинските дейности и § 13 от Националния рамков договор 

за денталните дейности представям на Вашето внимание информация за 

очакваното изпълнение към 30.11. 2023 г., плащания към 30.11.2023 г. и 

очаквано изпълнение към 31.12.2023 г. Желаете ли да се спирам поотделно 

на всеки ред? 

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: Не. Още повече, че има и 

предложения. Не само отчет, а има и предложения. 

СТАНИМИР МИХАЙЛОВ: Даваме отчет и правим предложения за 

проекти на условия и ред, както с Български лекарски съюз, така и с 

Български зъболекарски съюз, с които да бъде регламентирано авансовото 

изплащане на средства по редовете, по които има остатъци. Ако желаете за 

повече информация, може ли да помолим г-жа Аврамова да докладва. 

ГАНКА АВРАМОВА: Предполагам, че всички членове на 

Надзорния съвет са се запознали с материала. Без да го чета, просто ще 

маркирам здравноосигурителните плащания съответно в Националния 

рамков договор за медицинските дейности и за денталните дейности с 

какви прогнозни резултати сме изчислили, че ще приключи годината. За 

първична извънболнична медицинска помощ - ПИМП са показани в 

табличен вид изпълнението на договорените обеми, защото това го изисква 

самия § 18 и съответно § 13. Така е записан текстът в НРД 2023-2025 и 

затова изпълняваме този текст, а по-надолу в следващата табличка, сме 

посочили самите средства в съответните здравноосигурителни плащания, 

които към 31.12.2023 г. прогнозираме да бъдат оставащи и недостигащи в 

съответните параграфи. Това е на страница втора в материала. За първична 
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извънболнична медицинска помощ прогнозата към този етап от отчетените 

средства към 30.11.2023 г. с прогноза за очаквано изпълнение до края на 

годината посочва 10 799 456 лв., които може да се увеличат до другия 

месец, като остатък. С оставащите средства, съгласно § 1, ал. 2 от Преходни 

и заключителни разпоредби на Закона за бюджета на НЗОК за 2023 г. ще 

бъде предложено на Български лекарски съюз да бъде извършено авансово 

плащане през м. декември 2023 г. за дейността на изпълнителите на ПИМП, 

която се заплаща през 2024 г. с бюджет 2024 г., като по този начин 

средствата за ПИМП се завишават за 2024 г.  

За специализирана извънболнична медицинска помощ – СИМП по 

същия ред е подготвен материалът. Тук е посочена отрицателна стойност в 

размер на 5 397 933 лв. Това е недостиг на средства, който се прогнозира на 

основание отчетените средства към този момент. След следващия отчет, 

може да се изчисли точната сума и в последния Надзорен съвет ще Ви бъде 

предложено компенсиране на тези средства. 

За дентална помощ прогнозата ни показва остатък близо 7 млн. лв., 6 

796 030 лв. Тези средства също ще бъдат предложени с условия и ред по § 

1, ал. 2 на Български зъболекарски съюз да разгледат нашите предложения 

за авансово заплащане на тази стойност, с която стойност в последствие ще 

бъде увеличен бюджета на дентална дейност за 2024 г. , като по този начин 

може да се отговори в известна степен на предложенията на БЗС, които 

касаят 2024 г. в бюджетната ни процедура за повече средства за дентална 

помощ за следващите години. Тези средства биха помогнали. 

За медико-диагностична дейност, тъй като през 2023 г. при 

преговорите за Национален рамков договор не се повишиха цените на 

медико-диагностичните дейности, ние сега прогнозираме остатък от 

средства в размер на 61 620 057 лв., 62 млн. лв. близо остатък на средства, 

които ще бъдат също предложени за авансово заплащане на изпълнителите 
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на МДД, лабораториите, които трябва да подпишат и допълнителни 

споразумения. Всички изпълнители, които ще ползват авансово заплащане, 

ще имат изработени специални договори. 

За болнична медицинска помощ - БМП до вчера беше датата, в която 

отчитаха лечебните заведения, като 30-то число на последния месец, който 

плащаме в бюджетната година. През другата седмица ще получим 

информация за цялата стойност на дейността, която остава с отрицателна 

сума по видове лечебни заведения, така че на следващото заседание ще Ви 

бъде предоставена информацията по механизма по чл. 410 на НРД. Това, 

което ние прогнозираме към настоящия момент, преди да получим тази 

информация е около 36 млн. лв. недостиг, които в момента могат да бъдат 

покрити от оставащите средства в резерва. Заявката на средства за БМП 

през м. декември за дейността на изпълнителите на БМП през 2023 г. може 

да надхвърли сумата по резерва, но това ще го видим другата седмица. 

За здравноосигурителните плащания, които Ви представих, за двата 

договора на Българския лекарски съюз и Българския зъболекарски съюз 

сме изработили Условия и ред по § 1, ал. 2, които са предоставени, да ги 

одобрите, за да може да ги изпратим още днес на БЛС и БЗС за 

предложения и съгласи, за да са готови за последното заседание на 

Надзорния съвет за годината, за да има време районите директори във 

всички РЗОК да извършат действие. 

ДОЦ. МИХАИЛ ОКОЛИЙСКИ: Колеги, имате ли някакви въпроси 

или нужда от повече пояснение по тази точка? 

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: Един допълнителен въпрос имам 

преди да взема отношение. Очакваме ли допълнителни средства от 

осигурителни вноски до края на годината? 

ГАНКА АВРАМОВА: Г-н Михайлов ми възложи да напиша писмо 

до НАП с този въпрос, отговориха ни, че потвърждават прогнозните за 2023 
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г. приходи по бюджета на НЗОК, без да са посочили преизпълнение от 

здравноосигурителни вноски.  

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: Г-н Председател, г-н Спецов е член 

на Надзорния съвет. Той е член на Надзорния съвет. Отново не участва. 

Което означава отношение към нашия орган. Второто нещо е, имахме едно 

решение на Надзорния съвет, което аз го предложих, да внесе писмена 

информация. Това беше преди 15 или 20 дни. Това отново не е направено. 

Искам да се запише в протокола. Тези хора, които са от държавната квота, 

включително и г-н Спецов, те членове ли са на Надзорния съвет или не са 

членове на Надзорния съвет? На всичкото отгоре в закона му е дадено 

правото да участва, а той не участва нито веднъж в заседанията на 

Надзорния съвет. 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: В последните няколко не е участвал. 

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: Аз поне не си спомням да е взимал 

отношение по въпросите, които ние разглеждаме. Той може да е гласувал, 

но… По този повод, тъй като включването на г-н Спецов, имам предвид 

Изпълнителния директор на НАП е да внесе спокойствие в членовете на 

Надзорния съвет за регулярност на постъпването на вноските, сигурност и 

т.н. А не да има едно правомощие да участва, а ние да се чудим и г-жа 

Аврамова да пише писмо. Това е негово задължение. Нека се запише това в 

протокола. Аз този въпрос ще го поставя пред тристранния съвет, тъй като 

това не е участие. Не може ние да идваме, така наречената обществена 

квота, редовно, а той от държавната квота, защитава държавния интерес и 

го няма. Така че, това е предварителния ми въпрос. 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Това може би е първата година, в която няма 

да получим допълнителни приходи от здравноосигурителни вноски. До 

сега винаги някаква сума се е получавали и затова звучи странно, че 

никакви пари няма да има. 
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ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: За пръв път от 12-годишното ми 

участие в Надзорния съвет няма допълнителни средства. Ако си спомняте, 

сме получавали по 150, 200, 250 млн. лв. сме получавали. За пръв път няма 

допълнителни средства. По този повод на последното заседание ще 

предложа г-н Спецов да внесе писмена справка за постъпилите 

осигурителни вноски за 2023 г. и колко от тях са внесени. Нека да се 

запише като предложение. 

10 млн. лв. от първичната помощ ние връщаме при положение, че 

водим политика за превенция, което означава най-малко две неща - че 

масово общопрактикуващите лекари не си гледат работата по отношение на 

тази дейност и второто нещо - нашият контрол от страна на касата върху 

тяхната дейност за натиск за осигуряване на дейност... Не е допустимо 10 

млн. лв. да връщаме. 10 млн. лв. можеше тези общопрактикуващи лекари да 

го отработят и да си го вземат. Това е едното. Второто нещо е за медико-

диагностичната дейност. Толкова много приказваме. И тук имам две 

предложения към управителя. Искам информация от звеното, което 

отговаря за медико-диагностичната дейност, какъв контрол и каква 

информация е внесло в Надзорния съвет по това. Защото, като виждам, че 

не се изпълнява нещо, трябва да се внесе информация в Надзорния съвет, 

да се види, че не се усвояват, ако има някаква бюрокрация, ако има нещо, 

да я отстраним. 62 млн. лв. Сърцето ми се къса. И то за нещо, за което най-

много претендират осигурените лица. Отново казвам, г-н управител, 

писмена информация, нека да не се забравя, писмена информация и лично, 

който отговаря, това звено да бъде тук в Надзорния съвет и да обясни каква 

е неговата дейност, тъй като една част от профилактичната дейност е да 

осигури тези изследвания и какво е направено да се осигурят тези пари. 

Ако гражданите разберат, че толкова много средства не са изразходвани, 

ние, като Надзорен съвет, трябва да бъдем линчувани. Много е 60 млн. лв. 
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ДОЦ. МИХАИЛ ОКОЛИЙСКИ: На мен също ми направи 

впечатление и за мен този знак е много тревожен, защото в новия бюджет, 

който днес беше гласуван на първо четене в Парламента, тези средства са 

още повече, включително за ПИМП, за СИМП и МДД са много повече. 

Много лош знак е, че тези средства не се разходват. За да може ефективно 

догодина да проведем тези политики, които сме си поставили за цел, трябва 

тази година да разберем причините, за да можем да вземем мерки догодина 

и ПИМП, и СИМП, и МДД да са по-ефективни. Иначе защо променяме 

фокуса на бюджета? 

ГАНКА АВРАМОВА: Във връзка с това, което казвате, новите 

политики, заложени през бюджет 2024 г. са свързани с профилактиката. Но, 

ако си спомняте, за 2023 г. не се одобри от БЛС диференцираното 

заплащане на пакет профилактика и може би това е една от причините, тъй 

като за брой профилактични прегледи се заплаща по цените, които бяха 

договорени преди диференцираното заплащане. Диференцираното 

заплащане ще влезе в сила от 1 януари 2024 г. Ние очакваме да се 

изразходват тези средства с по-висок темп и няма да останат неразплатени 

за следващата година. Действително профилактиката е основният ресурс, 

който според мен не се усвои. 

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: Лекарският съюз може да си има 

вина, но вината е наша, че не сме предупредили лекарския съюз, да му 

кажем – не се усвояват парите, трябва да се направи преоценка. И тогава да 

им кажем, защото ние сега, като отчитаме, ние сигурно ще имаме заседание 

с Управителния съвет на лекарския съюз, тогава ще им кажем – ние Ви 

предлагахме, Вие не направихте нищо. Иначе ние сме боксовата круша. За 

всичко ние сме боксовата круша. Вие не го направихте и сега 60 млн. лв. 

връщаме. 
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СТАНИМИР МИХАЙЛОВ: За протокола – те са уведомени с писмо 

за изпълнението. След 30.09.2023 г. отдавна сме им изпратили 

информацията. 

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: Там е цялата работа, че няма 

никаква реакция. 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Аз имам и въпрос, и коментар. Има, според 

мен, и обективни причини. Тъй като аз, доколкото си спомням, ковид 

пандемията беше спряна по средата на годината. Т.е., има и обективни 

причини. Знаете, че и ОПЛ казваха, че хората се страхуват да ходят на 

прегледи да не би да хванат ковид. Психозата беше голяма. Има обективни 

причини да намалее броя на тези изследвания. Според мен трябва да се 

направи анализ на всички обективни, субективни фактори защо и как се е 

получила тази сума. 

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: Броят на изследванията не е 

намалял. Намаляло е от това, че ние не плащаме повече. 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Цените не се увеличиха. 

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: Боят прегледи си остава, но нямаме 

цени… 

ГАНКА АВРАМОВА: За ПИМП и СИМП компенсирахме цените от 

1 януари 2023 г., а за МДД не се случи това компенсиране.  

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Т.е., един анализ може да ни даде 

обективните причини за получаването на тази сума, защото в края на 

краищата тя така или иначе ще бъде разпределена. Въпросът е да не се 

повтори и следващата година. 

ГАНКА АВРАМОВА: Ние догодина залагаме изменение на Наредба 

№ 8 за профилактичните прегледи, където увеличаваме изследвания, които 

също ще влязат като разход през 2024 г. 
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ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: За мен е неприятно, че се е 

получило това нещо. Това говори за нашата общо взето неефективна работа 

по контрол по тези пера. 

ТОДОР ВОДЕНИЧАРОВ: Нека малко да засегнем темата за МДД, 

тъй като за ПИМП и СИМП до някаква степен имаме някаква яснота. 

Поради каква причина МДД са толкова неизползвани? Хората, пациентите 

искат да ги ползват, пари има, но изследванията не се правят. Може ли да 

ни се разясни, за да ни стане ясно на всички, каква е причината? 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Няма отказ от изследвания. 

ГАНКА АВРАМОВА: Пакетът за медико-диагностични дейности се 

разходва, след като се назначат от лекарите тези изследвания. И ОПЛ могат 

да ги назначават, и специалисти. Цените на медико-диагностичните 

дейности изостават в последните години. Последните три години вдигаме 

бюджета за извънболнична помощ, МДД участва в тази политика. Заради 

ПИМП, СИМП и МДД в последните три години сме увеличавали доста 

бюджета. 

ПРОФ. ИЛКО ГЕТОВ: Имаме същия брой изследвания, но не са 

увеличени цените, въпреки повечето заложени средства в бюджета. 

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: Абсолютно си прав. Две величини. 

Едната не се пипа. 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Може ли да предложа за следващото 

заседание някой да направи анализ на причините, които водят до остатъка 

на тези средства, защото ние ги назоваваме, но като ги видим написани, 

тогава можем да вземем някакви по-конкретни решения. Нека всички тези 

неща, които ги казахме, да се направи анализ. 

СТАНИМИР МИХАЙЛОВ: Ще подготвим анализ и вътре ще 

посочим причините. 
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ГАНКА АВРАМОВА: В материалите имате таблици, но те са 

статистика само. Няма анализ. 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Написано на говедоустойчив текст с няколко 

изречения, за да е обективно. Тук се казаха много истини, но всеки сам за 

себе си… 

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: Да се систематизира. 

АДВ. ПЛАМЕН ТАУШАНОВ: Да взема отношение по тази тема. 

МДД в годините винаги в края на годината остават някакви пари. И преди 

това са оставали. И ние, като пациентска организация, не можем да 

разберем защо не се назначават от ОПЛ направления за специалисти, а 

специалистите на назначават ядрено-магнитен резонанс, КАТ и т.н., което е 

решаващо за уточняването на диагнозите преди хоспитализация. В този 

смисъл нека да ни се даде справка за всяка една дейност от МДД какво 

точно ядрено-магнитен резонанс, скенер, други изследвания по пера, 

хубаво е и по месеци, а не така обобщено, защото от това нищо няма да 

последва. Това е и във връзка с този въпрос, който малко спекулативно 

беше от Българския лекарски съюз защо не е трябвало да се заплащат 

биомаркери, защото нямало пари за МДД, което е абсолютно невярно. Но 

тъй или иначе тази дейност е може би и възлова от гледна точка на 

диагностиката в извънболничната помощ на пациентите, както и за 

болнична помощ и няма никакви обяснения. Не са заплатени подобни 

дейности, тъй като не са искани. И това, което прави впечатление, че когато 

пациентите кандидатстват за извършване на такива изследвания, 

обикновено им се отказва или се забавя с месеци. И въпреки, че там има 

една опция за 15% превишение при стандартите, тя най-често не се 

използва от медицинските центрове, не отправят искане до районните 

здравноосигурителни каси и ние нямаме информация. И затова аз бих искал 

в тази справка на колко случаи има отказ от извършване на тези 
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високоспециализирани изследвания. На колко? Примерно районните каси 

дали ли са отказ и какъв е процента, и какви са причините. Защото по 

информация, която имаме, над 50%, които кандидатстват, им се отказва 

немотивирано.  

ТОДОР ВОДЕНИЧАРОВ: Гледам справките минус 12 500 грубо 

ЯМР не са направени за последните три месеца. Минус 12 хиляди пациента 

са могли да си направят за сметка на НЗОК ЯМР и не са си го направили. 

ДОЦ. МИХАИЛ ОКОЛИЙСКИ: Г-жа Аврамова казва, че лекарите 

не ги назначават по каса. 

ТОДОР ВОДЕНИЧАРОВ: Да, това е дефектът. Ние за това говорим 

през цялото време. Механизмът за назначаване не води до това тези 

изследвания да стигнат до пациента и тук има някакъв сериозен дефект. За 

три месеца 12 500 е безумно. 

ПРОФ. ИЛКО ГЕТОВ: Г-н Воденичаров, Вие сте прав, че 12 500 

ЯМР е огромен брой. Но тук има още един фактор - наречен време. Тогава, 

когато отидете и искате да Ви назначат по каса трябва да чакате три месеца. 

Това отказва пациентите от ползването на ресурса по каса. Този процес 

трябва да се регулира в Националния рамков договор за следващата година, 

а не Надзора.  

ТОДОР ВОДЕНИЧАРОВ: Аз не отправям обвинения тук към 

Надзора. Въпросът е да погледнем защо се случват тези неща. 

ПРОФ. ИЛКО ГЕТОВ: Нека да се направи анализ. Нека да се 

направи една извадка примерно колко процедури прави по каса и колко 

платени един ядрено-магнитен резонанс за месец.  

ДОЦ. МИХАИЛ ОКОЛИЙСКИ: Колеги, как може да се ускори 

процесът, каква е техническата възможност да не се чака три месеца за 

изпълнение на тези изследвания? 



13 

 

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: Данните показват, че България има 

800 повече ядрено-магнитни резонанса от Унгария. 1 ядрено-магнитен 

резонанс в България работи около 2 часа и половина, а в Унгария работи 12 

часа. 

ТОДОР ВОДЕНИЧАРОВ: В България не е ефективна употребата на 

съществуващите. 

АДВ. ПЛАМЕН ТАУШАНОВ: Преди години имаше едно справка, 

че когато се внедряваше ядрено-магнитния резонанс в България бизнес 

планът означаваше той да работи минимум 12 часа за година и половина. А 

колко работят реално? Но от друга страна тези отказани по линия на 

НЗОКО, те се реализират като частни пациенти на същото място. Те не 

стават някъде другаде. Т.е., става на едно и също място. 

ТОДОР ВОДЕНИЧАРОВ: Един експеримент. Пратете произволен 

свой роднина да поиска от специалист направление за ядрено-магнитен 

резонанс. 

АДВ. ПЛАМЕН ТАУШАНОВ: 99% ще кажат – не. 

ПРОФ. ИЛКО ГЕТОВ: Няма да кажат – не. Ще кажат – може, но 

след три месеца. 

АДВ. ПЛАМЕН ТАУШАНОВ: Да, но в момента – не. 

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: Доц. Околийски, ако видите приема 

на един лекар специалист, примерно 8 часа, той само 2 часа приема с 

направления по здравна каса, а останалите часове приема по личен прием. 

Как да стане тази работа, която ние искаме? Ние на входа сме стеснили 

дюзата до максимум и изведнъж… За мен има един открит въпрос, който с 

д-р Кокалов много години поставяме, това е заплащането на лекарите 

специалисти и на ОПЛ. Ако ние продължаваме сегашната система, 

виждаме, че има 60 – 70 млн. лв. Очевидно е, че трябва много сериозно 
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заедно с лекарския съюз да се помисли на тази тема. Това, че ние им даваме 

много голям бонус за профилактиката е много добре, но той, ако има, 12 

хиляди души или 10 хиляди души от капитацията като му дойдат тези пари, 

това са малко пари за него. Не казвам нищо. Казвам, че това е една тема, 

ако искаме, понеже направлението ни е извънболнична помощ, трябва да го 

гледаме от всички страни. Аз Ви давам един системен пример. Има три 

страни. Пари има, има плащане на лекарите добро и има пациенти, които не 

идват. Защо не идват? Проф. Гетов го каза – ела след месец, след два 

месеца. Този триъгълник ние трябва да го огледаме и на базата на анализ, 

който касата трябва да ни представи, заедно с лекарския съюз да направим 

най-доброто решение. 

АДВ. ПЛАМЕН ТАУШАНОВ: Да ни представите справка в 

медицинските центрове в София, няма нужда в цялата страна, колко от 

лекарите, които са в тези медицински центрове и са вписани, че работят, 

работят по каса. Ще видите, че няма и 1/10 от лекарите в тези медицински 

центрове да работят по каса, особено професори, доценти и т.н. Прегледът 

120 лв. и той става недостъпен за пациентите. Справка може да се получи 

колко работят с касата в медицинските центрове в София. Ние друго не 

искаме. Колко работят в специализираните медицински центрове в София. 

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: Доц. Околийски, да прекратим тази 

дискусия, но тя е бъдещето. 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Този проблем е и организационен. Той не 

зависи само от нас и от лекарския съюз, а от законодателя. За мен първо как 

може в държавната болница аз да имам свободен прием? Т.е., аз да ползвам 

държавната болница като частен кабинет. Това трябва да се регулира. Ако 

искам да работя частно, имам си частен кабинет. Ще преглеждам два часа в 

държавната болница и останалото е платено. Този проблем трябва да бъде 

решен не само от нас и лекарския съюз, но и от законодателя, ако иска да 
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мисли в интерес на пациентите. А не ние да кажем – защо са икономисали 

пари. Ами да, защото този, който идва платено, плаща повечко. Даже и да 

им увеличим заплащането, и остане този принцип нищо няма да се получи. 

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: Налага се един много добър 

системен анализ най-малко на тези страни и което каза и д-р Кокалов – 

организационния проблем, ако искаме да усвоим милиард и сто. И като 

прибавим МДД, прибавим и другите става една голяма сума. Ако искаме да 

ги усвоим с тази организация и с този механизъм, няма да ги усвоим. 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Дайте да вземем решение за анализа. 

СТАНИМИР МИХАЙЛОВ: Аз ще го подготвя този анализ и в него 

ще внеса предложения. 

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: Но това нещо трябва да бъде преди 

НРД, за да можем всичко, което е, да го имплантираме в НРД. 

ГАНКА АВРАМОВА: Текстът, който предложихме в проекта на 

Закона за бюджета, два месеца след обнародване на Закона да се направят 

преговорите.  

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: Тъй че в януари трябва да го 

гледаме този проблем. 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Въпросът е да се засилите да направите 

анализа, защото той ще ни помогне в разговорите с тях. 

ДОЦ. МИХАИЛ ОКОЛИЙСКИ: Колеги, благодаря, това беше 

много добро решение.  

Колеги, който е съгласен с предложението, което касае изпълнението 

на § 18 от Националния рамков договор за медицинските дейности за 2023 - 

2025 г. и § 13 от Националния рамков договор за денталните дейности за 

2023 - 2025 г., и с предложените проекти за условия и ред по § 1, ал. 2 от 
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Закона за бюджета на НЗОК за 2023 г., моля да гласува. Приема се. Против 

и въздържали се няма. 

По т. 1 от дневния ред 

НАДЗОРНИЯТ СЪВЕТ 

РЕШИ: 

1. Приема за сведение очакваното изпълнение към 30.11.2023 г. на 

договорените обеми медицински и дентални дейности, както и на 

здравноосигурителните плащания към 30.11.2023 г. и очаквано изпълнение 

към 31.12.2023 г. 

2. Одобрява, в приложение към настоящото решение, проекти на условия и 

ред за прилагане на § 1, ал. 2 от Преходните и заключителни разпоредби на 

Закона за бюджета на НЗОК за 2023 г. 

3. Възлага на управителя на НЗОК да изпрати на Управителния съвет на 

Българския лекарски съюз приложената по т. 1 информация за очакваното 

изпълнение към 30.11.2023 г. на договорените обеми медицински дейности, 

както и на здравноосигурителните плащания към 30.11.2023 г. и очаквано 

изпълнение към 31.12.2023 г., и одобрения по т. 2 проект на условия и ред 

за прилагане на § 1, ал. 2 от Преходните и заключителни разпоредби на 

Закона за бюджета на НЗОК за 2023 г. 

4. Възлага на управителя на НЗОК да изпрати на Управителния съвет на 

Българския зъболекарски съюз приложената по т. 1 информация за 

очакваното изпълнение към 30.11.2023 г. на договорените обеми дентални 

дейности, както и на здравноосигурителните плащания към 30.11.2023 г. и 

очаквано изпълнение към 31.12.2023 г., и одобрения по т. 2 проект на 

условия и ред за прилагане на § 1, ал. 2 от Преходните и заключителни 

разпоредби на Закона за бюджета на НЗОК за 2023 г. 
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ЗА – доц. Михаил Околийски, проф. Илко Гетов, Георги Клисурски, д-р 

Иван Кокалов, проф. Григор Димитров, Тодор Воденичаров, адв. Пламен 

Таушанов. 

ПРОТИВ – няма. 

ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ – няма. 

СТАНИМИР МИХАЙЛОВ: Точка 2 от дневния ред е свързана с 

Инвестиционната програма и предложение за вътрешно-компенсирани 

промени в разпределението на средствата поради неизпълнение по някои 

параграфи и преизпълнение по други параграфи. Общата стойност на 

капиталовите разходи е 5 млн. лв.  

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: Ние сме се запознали. Ако има нещо 

извън тази докладна записка, да ни кажете. 

СТАНИМИР МИХАЙЛОВ: Направените предложения са с цел да 

бъдат използвани средствата заделени по Инвестиционната програма в 

максимален размер предвид това, че по определени параграфи не е имало 

изпълнение и предвид на това, че има необходимост за определени 

инвестиционни разходи. 

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: Г-н Михайлов, аз предлагам на 

всеки три месеца да се внася писмен отчет от съответната дирекция по 

изпълнението на Инвестиционната програмата. На всеки три месеца с 

натрупване да се внася отчет и тогава да не се правим в края на годината за 

изненадани от някои неща.  

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Нали затова сме Надзор? Трябва да 

надзираваме. 

ДОЦ. МИХАИЛ ОКОЛИЙСКИ: Колеги, който е съгласен с това 

предложение на три месеца да се прави анализ с натрупване и информация 
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за изпълнението на Инвестиционната програма. Който е съгласен, моля да 

гласува. Приема се единодушно. 

ЗА – доц. Михаил Околийски, проф. Илко Гетов, Георги Клисурски, д-р 

Иван Кокалов, проф. Григор Димитров, Тодор Воденичаров, адв. Пламен 

Таушанов. 

ПРОТИВ – няма. 

ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ – няма. 

ДОЦ. МИХАИЛ ОКОЛИЙСКИ: Колеги, който е съгласен с 

предложеното решение по т. 2 от дневния ред, моля да гласува. Против? 

Въздържали се? Няма. 

По т. 2 от дневния ред 

НАДЗОРНИЯТ СЪВЕТ 

РЕШИ: 

1. Приема разпределението на кредитите между елементите на Единната 

бюджетна класификация в бюджета на НЗОК за придобиване на 

нефинансови активи за 2023 г., както следва: 

 

№ Параграф/Подпараграф  Стойност в 

лева с ДДС 

към 

01.01.2023 г. 

Увеличение 

/Намаление 

Стойност в 

лева с ДДС  

  Обща стойност на капиталовите разходи 5 000 000 0 5 000 000 

I. § 51-00 „Основен ремонт на дълготрайни 

материални активи“ 

204 400 -120 900 83 500 

II. § 52-00 „Придобиване на дълготрайни 

материални активи“ 

3 804 000 130 900 3 934 900 

   §§ 52-01 „Придобиване на компютри и 

хардуер“  

3 507 600 164 900 3 672 500 

   §§ 52-02 „Придобиване на сгради“  150 000 -150 000 0 

   §§ 52-03 „Придобиване на друго оборудване 

машини и съоръжения“ 

146 400 116 000 262 400 

III. § 53-00 „Придобиване на нематериални 

дълготрайни активи“ 

991 600 -10 000 981 600 
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   §§ 53-01 „Придобиване на програмни 

продукти и лицензи за програмни продукти“ 

991 600 -10 000 981 600 

2. Одобрява, в Приложение № 1 към настоящото решение, списък на 

обектите и позициите по параграфи и подпараграфи от т. 1 в 

актуализираната Инвестиционна програма на НЗОК за 2023 г. 

3. Дава право на управителя на НЗОК да утвърждава вътрешни 

компенсирани промени до 100 000 лева в параграфите по т. 1 от 

настоящото решение и между тях в рамките на утвърдените средства за 

придобиване на нефинансови активи по бюджета на НЗОК за 2023 г. 

4. Приема за сведение, в Приложение № 2 към настоящото решение, 

Актуализиран План-график за 2023 г. по Рамков договор № РД-14-

40/29.05.2023 г. (№ ПО-16-2224/29.05.2023 г.), сключен с „Информационно 

обслужване“ АД с отразени промени. 

ЗА – доц. Михаил Околийски, проф. Илко Гетов, Георги Клисурски, д-р 

Иван Кокалов, проф. Григор Димитров, Тодор Воденичаров, адв. Пламен 

Таушанов. 

ПРОТИВ – няма. 

ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ – няма. 

АДВ. ПЛАМЕН ТАУШАНОВ: Аз искам да попитам във връзка с 

тази точка. Неща, които искаме от НЗИС да се включват като нови 

функционалности то тук ли е или е извън това? Къде влиза това? 

СТАНИМИР МИХАЙЛОВ: Това, което искаме ние е достъп до 

тяхната информация в определен формат.  

АДВ. ПЛАМЕН ТАУШАНОВ: Става въпрос ние заплащаме ли 

нещо за НЗИС или само министерството? 

ПРОФ. ИЛКО ГЕТОВ: Министерство на здравеопазването и 

„Информационно обслужване“ имат договор за НЗИС. 
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СТАНИМИР МИХАЙЛОВ: Ние имаме отделен договор с 

„Информационно обслужване“ и когато искаме нещо да ползваме от НЗИС 

се обръщаме към Министерство на здравеопазването те да го включат. 

ДОЦ. МИХАИЛ ОКОЛИЙСКИ: Колеги, продължаваме с точка 

Разни. В нея са предложени няколко материала. Първото е предложение за 

утвърждаване на месечни и индикативни стойности за дейностите в 

болнична медицинска помощ и индикативни стойности за медицински 

изделия и лекарствени продукти, които НЗОК заплаща извън стойността на 

оказаните медицински услуги, за РЗОК за заплащане м. януари 2024 г. 

Моля г-н Михайлов да докладва. 

СТАНИМИР МИХАЙЛОВ: До влизането в сила на Закон за 

бюджета на НЗОК за 2024 г., предлагаме Надзорният съвет да приеме 

допълнение в Преходните и заключителни разпоредби на Правилата по чл. 

4 от Закона за бюджета на Националната здравноосигурителна каса за 2023 

г. за прилагането им при утвърждаване на стойности за болнична 

медицинска помощ от 2023 г., подлежаща на заплащане през 2024 г., до 

влизането в сила на Закона за бюджета на Националната 

здравноосигурителна каса за 2024 г. Надзорният съвет на Националната 

здравноосигурителна каса да утвърди: месечни и индикативни стойности за 

дейностите в болнична медицинска помощ, за заплащане през м. януари 

2024 г. (месец на дейност декември 2023 г.), равни на утвърдените 

стойности по Районни здравноосигурителни каси с решение на Надзорния 

съвет № РД-НС-04-108 от 23.11.2023 г. за дейност м. декември 2023 г. и 

индикативни стойности за медицински изделия и лекарствени продукти, 

които Националната здравноосигурителна каса заплаща извън стойността 

на оказаните медицински услуги за 2023 г. за месец на дейност ноември и 

декември 2023 г., съответно за заплащане през м. януари и м. февруари 
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2024 г., равни на утвърдените стойности по Районни здравноосигурителни 

каси за м. октомври 2023 г. 

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: След като имаме този отчет по т. 1 

от дневния ред, който е направен, тогава тази точка е в изпълнението на 

това, което дадохме. И затова щом утвърждаваме това е логично. Друго не 

можем да утвърдим. 

СТАНИМИР МИХАЙЛОВ: И предвид това, че още нямаме приет 

Закон за бюджета. 

ГАНКА АВРАМОВА: И нямат утвърдени стойности за декември 

лечебните заведения за болнична медицинска помощ. 

ДОЦ. МИХАИЛ ОКОЛИЙСКИ: Който е съгласен с това 

предложение, моля да гласува. Има ли против? Въздържали се? Няма. 

НАДЗОРНИЯТ СЪВЕТ 

РЕШИ: 

1. Приема, в приложение 1 към настоящото решение, правила за 

допълнение на Правилата, приети с решение на Надзорния съвет № РД-НС-

04-54 от 11.08.2023 г., изм. и доп. с № РД-НС-04-67/25.09.2023 г., изм. и 

доп. с № РД-НС-04-102/10.11.2023 г., за прилагането им за дейност м. 

декември 2023 г. до влизането в сила на Закона за бюджета на НЗОК за 

2024 г. 

2. Утвърждава, в приложение 2 към настоящото решение, по РЗОК: 

2.1. месечни и индикативни стойности за дейностите в болнична 

медицинска помощ, за заплащане през месец януари 2024 г. (дейност м. 

декември 2023 г.) и 

2.2. индикативни стойности за медицински изделия и лекарствени 

продукти, които НЗОК заплаща извън стойността на оказаните медицински 
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услуги за заплащане през месец януари и февруари 2024 г. (дейност м. 

ноември и м. декември 2023 г.). 

3. Възлага на управителя на НЗОК да разпореди на директорите на РЗОК да 

предложат по реда на Правилата по чл. 4 от Закона за бюджета на НЗОК за 

2023 г. разпределение на утвърдените им по т. 2 от настоящото решение 

стойности по изпълнители на болнична медицинска помощ, съгласно 

сключените им договори. 

ЗА – доц. Михаил Околийски, проф. Илко Гетов, Георги Клисурски, д-р 

Иван Кокалов, проф. Григор Димитров, Тодор Воденичаров, адв. Пламен 

Таушанов. 

ПРОТИВ – няма. 

ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ – няма. 

АДВ. ПЛАМЕН ТАУШАНОВ: Има ли нещо друго? 

СТАНИМИР МИХАЙЛОВ: Трябва да утвърдите договора с 

подуправителя. 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Получихме го. 

ДОЦ. МИХАИЛ ОКОЛИЙСКИ: Последното предложение, което 

получихме беше, че г-н Михайлов беше предложил да е 90% от неговото 

възнаграждение. 

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: Досега заплатата на подуправителя 

80% ли беше? 

СТАНИМИР МИХАЙЛОВ: Досега заплатата е била определяна, 

защото е била по трудово правоотношение. 

ТОДОР ВОДЕНИЧАРОВ: Г-н Михайлов, може ли да кажете 

информация какво се очертава в момента с тези оставки – Вашата, на 

подуправителя? Сега ние сключваме договор как? 
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СТАНИМИР МИХАЙЛОВ: Политическите сили, които са ни 

излъчили се обърнаха, аз мога да говоря за себе си, към мен се обърнаха и 

ме помолиха да си подам оставката. Аз съм изпратил такава в Народното 

събрание. Дали е приета или не и кога ще бъде приета не мога да кажа. 

Това, което знам е това, което чета от вестниците, че той ще подпише и 

след това и той ще си подаде оставка. 

ПРОФ. ИЛКО ГЕТОВ: От юридическа гледна точка не може да 

подаде оставка преди да подпише договор. 

СТАНИМИР МИХАЙЛОВ: Сега трябва да одобрите договора. Той 

е в изпълнение на закона.  

ПРОФ. ИЛКО ГЕТОВ: Договорът ще се подпише след като се 

обнародва в „Държавен вестник“ решението на Народното събрание. 

Тогава вече се официализира цялата процедура. 

ГЕОРГИ КЛИСУРСКИ: Аз искам да задам един въпрос. Тъй като 

досега изборът на подуправителя не е обнародван в „Държавен вестник“. 

Тогава защо сега подписваме договорът? 

СТАНИМИР МИХАЙЛОВ: Този проект на договор Вие трябва да 

го одобрите. И след като го одобрите Председателят на Надзорния съвет 

трябва да подпише договор с подуправителя, след обнародване в 

„Държавен вестник“ решението на Народното събрание. 

ПРОФ. ИЛКО ГЕТОВ: Той пита защо сега го приемаме. Приемаме 

го сега, защото решението на Народното събрание е от датата на избора, 

т.е. от вчера.  

АДВ. ПЛАМЕН ТАУШАНОВ: Датата може да важи от решението 

на Народното събрание, но преди обнародването в „Държавен вестник“ той 

не е подуправител и ние не трябва да сключваме договор с него. 
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Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Да го гласуваме. Ние трябва да му одобрим 

съдържанието, а вече ще се подписва, след като се обнародва решението на 

Народното събрание в „Държавен вестник“. Аз се притеснявам от другия 

факт, с подаването на оставки, защото в един момент ще се обезглави 

касата. Всъщност този, който ги избира, той трябва да приеме оставките. 

ТОДОР ВОДЕНИЧАРОВ: Д-р Кокалов, мисля, че докато и 

управителят и подуправителят ще останат да изпълняват длъжността, 

докато не се избере нов управител. 

ПРОФ. ИЛКО ГЕТОВ: Точно така.  

АДВ. ПЛАМЕН ТАУШАНОВ: То и в самия договор си пише, че 

той остава дори и да е освободен, до избора на нов. 

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: В договора на управителя е 

записано, че той остава на работа докато не се избере следващият.  

АДВ. ПЛАМЕН ТАУШАНОВ: При всички изборни длъжности се 

счита дата наистина на избор, ако съдът или респективно „Държавен 

вестник“ го потвърди. Ако не го потвърди? 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: „Държавен вестник“ не потвърждава. Той 

напечатва решението. Какво се иска от нас? 

СТАНИМИР МИХАЙЛОВ: Да одобрите проекта на договор. 

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: По повод на оставките. Съжалявам, 

че за такава институция, като Национална здравноосигурителна каса, се 

постъпва по този начин. Съжалявам. Да гласуваме проекта на договор. 

Имаме три величини – 90, 85 и 80%. 

ДОЦ. МИХАИЛ ОКОЛИЙСКИ: Гласуваме за последното 

предложение, което е направил г-н Михайлов за 90% от заплатата на 

управителя да получава подуправителят. 
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АДВ. ПЛАМЕН ТАУШАНОВ: Това Вие ли сте го направили или 

това е желание на подуправителя? 

СТАНИМИР МИХАЙЛОВ: Това е по искане на подуправителя. 

АДВ. ПЛАМЕН ТАУШАНОВ: Да го кажем тогава, че е по искане 

на подуправителя. По искане на подуправителя управителят предлага да 

бъде 90%. 

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: В договора пише, че той търпи 

санкции, ако ежемесечно има нарушения. Така е записано в договора. Аз 

предлагам да бъде на отчетния ни период три месеца. Ние на три месеца 

правим отчет, нали така? Защо ще правим санкция на един месец? Нека да 

бъде на три месеца и тогава да се разберем, като мине отчетния период и 

ако нещо не е свършено, тогава да има санкция. Би трябвало и Вашият 

договор да бъде така. Иначе какво става? Единият месец добре, другият 

още по-добре и си играем на… Аз съм го чел. Казвам си мнението. 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Първо да уточним колко ще му плащаме, 

защото аз съм за 85%, не съм за 90%. 

В залата влиза Мария Луднева – Василева. 

СТАНИМИР МИХАЙЛОВ: Ето го човекът от правния отдел, който 

е работил по договора. 

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: Защо той се санкционира на база 

ежемесечни отчети? 

МАРИЯ ЛУДНЕВА – ВАСИЛЕВА: Това го махнахме в последния 

вариант и текстът е придобил вида: „не осигурява вярна и точна 

информация от НЗОК във вида и сроковете, определени от надзорния съвет 

на НЗОК“. 

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: Имаше вариант месечни. Значи 

последният вариант е на база решение на Надзорния съвет. 
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Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Благодаря ти. 

Мария Луднева – Василева напуска заседанието. 

ДОЦ. МИХАИЛ ОКОЛИЙСКИ: Който е съгласен с това 

подуправителят на НЗОК да получава 90%, моля да гласува. Трима са „за“. 

Който е против, моля да гласува. Двама против. Който е въздържал се, моля 

да гласува. Двама въздържали се. Предложението не се приема. 

Първоначалното предложение беше 80%. 

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: Кога ще имаме следващо заседание 

на Надзорния съвет? 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Да гласуваме по средата 85%. Колеги, аз Ви 

предлагам междинното – 85%. Дайте да се обединим около 85%, за да има 

някакво възнаграждение. 

ДОЦ. МИХАИЛ ОКОЛИЙСКИ: Който е съгласен с предложението 

подуправителят да получава 85%, моля да гласува. Предложението се 

приема. 

ЗА – доц. Михаил Околийски, проф. Илко Гетов, Георги Клисурски, д-р 

Иван Кокалов, проф. Григор Димитров, Тодор Воденичаров, адв. Пламен 

Таушанов. 

ПРОТИВ – няма. 

ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ – няма. 

ПРОФ. ИЛКО ГЕТОВ: Това предложение се базира на следния факт 

– колективните органи по Закона за администрацията Председателят взима 

Х заплата, членовете на колективния орган взимат 80% от нея.  

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Различни са тези неща. 

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: Проф. Гетов, членовете на 

Надзорния съвет не получават възнаграждения. 
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Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Няма такова императивно правило. Нали го 

решихме 85%. 

СТАНИМИР МИХАЙЛОВ: Има едно предложение за даване на 

разрешение за сключване на договор по изключение. 

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: За този документ ние продължаваме 

практиката всичко да се хвърля на Надзорния съвет. Много моля 

дирекцията, която е подготвила материала, да каже своето мнение и да се 

аргументира, за да можем ние да вземем информирано решение. 

СТАНИМИР МИХАЙЛОВ: За следващия път ще внесем коригиран 

материал. 

ДОЦ. МИХАИЛ ОКОЛИЙСКИ: Колеги, поради изчерпване на 

дневния ред закривам заседанието на Надзорния съвет. Благодаря Ви за 

участието. 

 

Заседанието приключи в 16.10 часа 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА 

НАДЗОРНИЯ СЪВЕТ НА НЗОК: 

 

ДОЦ. МИХАИЛ ОКОЛИЙСКИ 

 

 

 

 

Изготвил: 

Д. Беличева 

 


